

GFSC årsmöte 31 januari 2025

- 1: Mötets öppnande (utan vår ordförande Pelle / inlagd sjukhus).
- 2: Österman valdes till mötets ordförande genom röstning.
- 3: Ulf dy vald till mötets sekreterare.
- 4: Ulf Ryberg och Stefan Pettersson valda till justeringsmän för årsmötet
- 5: Dagordning av årsmötet är enhälligt godkänd
- 6: Mötets utlysande är enhälligt godkänd
- 7: Justeringsmän för 2025 års räkenskaper valdes Håkan Daal och Ulf Jonasson
- 8: Förslag från valberedningen (Österman) ang styrelsemedlemmar upp för omval =Jansson, Dy och Mojje.
- 9: Val av styrelsemedlemmar - Jansson, Dy och Mojje omvaldes på 2 år enhälligt. Ulf dy valdes sedan av mötet som Vice ordförande för 2025-2026
- 10: Kassörens rapport godkänns med applåder för ett utomordentligt bra utfört uppdrag.
Håkan Daal skänker 9 st greenfee biljetter till Albatross GK som en fin gest.
- 11: Revisorernas godkände kassörens rapport.
- 12: Årsmötet fastställer enhälligt styrelsens ansvarsfrihet för 2024.
- 13: Förslag från styrelsen:
Styrelsen kommer att sätta ihop ett förslag till Spelschema 2026. Ev invändningar och/eller förändringar av speldatum för 2026 års spelprogram skall inkomma före 1 april 2025 genom mail till styrelsen@gfsc.se
- 13a: Möte gjorde följande förändringar av Spelschema 2025:
Delt 4 : Flyttas till Tisdag 3 Juni med spel på Isaberg och efterföljande VIP Speedway.
Delt 6 : flyttas från 25/6 till 26/6
Delt 7: flyttas från 7/8 till 6/8
Delt 8: flyttas från 24/8 till 23/8
Delt 10: flyttas från 13/9 till 14/9
- 14: Avgående medlemmar: Tony Lindskog
Mötet beslutade att årsavgifter skall ovillkorligen betalas in till föreningen oavsett orsak, om det inte sker så har man ej rätt till medlemskapet. Detta har sin bakgrund till att vi har en kö på personer som vill bli medlemmar i GFSC och då kan inte icke betalande medlemmar ta upp plats. Mötet beslutade att styrelsen skall se över reglerna om hur medlemmar skall få vara kvar eller ej med hänsyn till deltagande, skador, sjukdomar mm.
- 15: **Motioner** (Österman hade själv lämnat in 12 motioner – Därav numreringen nedan).
Motion från både Ulf Dy och Österman's nr 3 om längsta drives införande – Avslag.
Motion 1: Om att man skall kunna ta beslut utanför årsmöte – Beslut bordlades.
Motion 2: Enhetlig klädsel - Styrelsen tar fram förslag på enhetlig klädsel.
Motion 4: **Ta bort poäng och tävlingsmomentet för närmast flaggtävling – Bifall.**
Mötet var dock helt eniga om att Long Drive och Närmst flaggtävling kan vara en extratävling i tävlingen men ger ej extrapoäng i GFSC Touren.
Motion 5: Startar en vintersäsong med inomhusspel. Bifall - Österman tar fram konceptet.
Motion 6: Motionen om att köpa in Kavajer till samtliga – Bifall att Ogga kollar med Mona och

tar fram ett förslag som även kan komma att innefatta en uppdaterad logga. Mötet beslutade också att finansieringen får bli en senare fråga att ta ställning till då man har alla priser mm.

Motion 7: Införa KM - Bordlägges tills vidare.

Motion 8-12: Avslag (Österman blev till slut även han lite trött av sina egna motioner ;)

16: Övriga Frågor:

16a Nya Medlemmar

Johan Spencer	(mentor Dy)
Kurre Lagergren	(mentor Mojje)
Mikael Eriksson	(mentor Daal)
Anders Månsson	(mentor Daal)

16b Ryder-Cup

Mojje var missnöjd med hur Yakidagänget sköter sin del av Ryder Cup matchen, att dom tar in ex Kämpendahl (som inte är med vanligtvis i deras spel)

Mojje berättade om sin svärson som har tagit efter och startat en egen Junior GFSC, det var diskussioner om vi skall få bjuda med söner och döttrar på våra deltävlingar som då spelar utan tävlan? Det blev ingen rätsida exakt hur en sådan tävling skall sättas upp, styrelsen får arbeta med den frågan. Mötet beslutade att Mojje tar tag i att ev byta från Yakidagänget till Junior GFSC för den årliga Ryder Cupmatchen.

16c GFSC Välkomnande av Nya medlemmar

Johan Bjärkling berättade att 2 st killar (Klas Lindvall och Magnus Brattelius?) var otroligt missnöjda med hur dom behandlades när dom (våld) gästade vår bankett i höstas, Johans syn på saken var att dom absolut inte vill bli medlemmar i GFSC pga av hur vi bemötte dom på ovan bankett, denna tes blev delvis reviderad efter att Mojje ringt upp oban nämnd Magnus, och enligt Magnus var det mer att dom blev förvånade vilka som var med i GFSC, då de förväntade sig andra ansikten än dom som var närvarande,

Johan hävdade att GFSC som grupp inte välkomnar nya medlemmar, detta skall enligt Johan ha varit orsaken till att Tony slutade mitt i säsongen, GFSC som grupp och styrelsen får jobba med den här frågan då vi som grupp ej har råd eller skall framstå som en förening som ingen vill vara med i. Det beslutades att Mojje skulle kolla med ovan killar, Klas och Magnus om deras önskemål att få vara med i vår förening kvarstår, detta gäller då som nya medlemmar för år 2026 och då är dom först in som nya medlemmar.

Mötet diskuterade fritt och konstaterade att det fanns medlemmar som betett sig illa och aggressivt när Klas och Magnus dök upp på banketten.

16d Övriga synpunkter som mötets sekreterare noterade:

- Fröjd berättade att han var missnöjd med tidigare medlem Warsell och hans utsvävningar om resor och resmål och inget hände när han sa att allt var fixat.
- Ulf dy, kan ha hängt ut Håkansson extra mycket vid diskussion om medlemmar som ej är med på tävlingar men ändå skall ha något att säga till om på möten och eller hur var/ när tävlingar skall spelas, Ulf dy använde endast Håkansson som en metafor.
- Mötet konstaterade att andemeningen i klubben är att få med som många medlemmar som möjligt i dom aktiviteter som klubben anordnar.
- Hellsing hade en önskan om att inte ha tävlingar på speldatum som krockar med en annan tävling Reidar Cup, också anrik som spelas med medlemmar ur GFSC, osäker på om årets spelprogram matchade den önskan.

17: Mötets avslutande - Gjordes utan tanke på kontroll av sekreterare hade nedskrivit enligt mötets utfall och så glömde vi välja tävlingsarrangörer...